
P R O T O K Ó Ł  Nr XXXIV/2006 
 

obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu  27  kwietnia  2006  roku 

 
 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 19 radnych, tj. 90,5%. 
 
 
Nieobecni usprawiedliwieni: 
1. Elżbieta Derendal 
2. Karol Pauś 
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 
 
  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z  XXXIII sesji Rady Miejskiej   
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  
      w Ostrzeszowie za rok 2005 
10. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów  
      za 2005 rok 
11. Przedstawienie uchwały Nr 4/2006 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie 
      absolutorium 
12. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do: 

- sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów za 2005 rok 
- uchwały Komisji Rewizyjnej 

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a) regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli  
          zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Ostrzeszów  
          na rok 2006 (nr 248/2006) 
      b) przystąpienia gminy Ostrzeszów do Stowarzyszenia „Ostrzeszowska Lokalna Grupa  
          Działania” (nr 250/2006) 
14  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
15. Sprawy różne i informacje 
16. Zakończenie 
             
                                                 
Do punktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powita ł przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.   

 
  
Do punktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który radni 
                         otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 

 



                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz wniósł o przyjęcie do porządku obrad  
                         projektu uchwały w sprawie przystąpienia gminy Ostrzeszów do Stowa - 
                         rzyszenia  „Ostrzeszowska Lokalna Grupa Działania”  (nr 245/2006). 
                         Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”)  przyjęła do porządku obrad 
                         wniesione projekty uchwa ł. 
 
Do punktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ła radna Krystyna Sikora. 
                         Radny Krystyna Sikora wyrazi ł zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) wybrała radną Krystynę  
                         Sikora Sekretarzem obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej.  
                          
Do punktu 4-go Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Marek Pohl - Sekretarza obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej  
                       przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokół z poprzedniej sesji 
                         bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji. 
                         Rada jednog łośnie (19 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protoko łu. 
 
Do punktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                         Stanis ław Wabnic – Burmistrz złożył powyższe sprawozdanie. 
                         Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do punktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Zygmunt Lizakowski postuluje za łatanie powstałych po okresie  
                         zimowym dwóch dziur na chodniku w miejscowości Turze (zapadła się  
                         kostka) oraz przy Kościele w Kochłowach (nie ma ich jak ominąć). 
                         Proponuje utworzyć przejście dla pieszych we wsi Turze (wzrasta natężenie  
                         ruchu, trudno bezpiecznie przejść na drugą stronę drogi nr 11). 
                         Radny Adam Zawada odnosząc się do interpelacji radnego Zygmunta  
                         Lizakowskiego w sprawie przejścia dla pieszych w miejscowości Turze  
                         proponuje, aby podczas przygotowywania projektów rehabilitacji drogi  
                         krajowej nr 11 pomyśleć o tzw. „uspokojeniu ruchu” w tej miejscowości  
                         (np. wybudować wysepki). 

 
                         Z uwagi na występowanie nieutwardzonego pobocza z jednej strony szosy  
                         nie ma tam możliwości utworzenia w tej chwili przejścia (chyba,  
                         że w okolicach sali). 
                         Zwraca uwagę na konieczność budowy chodnika (Parcele w Rogaszycach). 
                         Jest to odcięty od wsi przysiółek. 
                         Zwraca uwagę na konieczność dokończenia chodnika we wsi Turze  
                         (do końca zabudowań). 
                         Radny Henryk Kajser ponawia swoją interpelację w sprawie budowy ścieżki  
                         pieszo-rowerowej do Rojowa. Jego zdaniem nic w tej sprawie do tej pory  

 



                         nie zrobiono, a drogi wojewódzkie biegnące przez gminę są pomijane przy  
                         planowaniu realizacji tego rodzaju inwestycji. 
                         Zwraca uwagę na duże zniszczenie dróg gruntowych po sezonie zimowym. 
                         Uważa, że konieczne jest zebranie rzetelnych informacji na temat ich        
                         uszkodzeń (np. poprzez objazdy sołectw lub spotkania z sołtysami). 
                         Zwraca uwagę na zniszczony przystanek PKS w Rojowie, który od czasu 
                         do czasu jest remontowany „własnymi siłami”. Zapytuje się czy   
                         Przedsiębiorstwo nie powinno zainteresować się stanem własnego majątku. 
                         Radny Zygmunt Ostrowicz postuluje budowę oświetlenia drogi krajowej  
                         nr 11 do Rogaszyc. 
                         Radny Ryszard Szymański ponawia wniosek o poprawę bezpieczeństwa  
                         na krótkim odcinku łączącym ul. Sikorskiego i Plac Stawek (inwalidzi mają  
                         duży problem z pokonaniem tego odcinku). 
                         Zwraca uwagę na dużą ilość rowerzystów poruszających się chodnikami  
                         na terenie miasta. Proponuje zobowiązać dyrektorów szkół, aby  przepro- 
                         wadzili z uczniami pogadanki na ten temat. 
                         Radny Jan Góra informuje, że docierają do niego liczne głosy mieszkańców  
                         Osiedla Pisarzy, aby rozważyć wytyczenie dojazdu do wysypiska nowo  
                         wytyczoną drogą. Na dotychczasowej trasie śmieciarki poruszają się za  
                         szybko, na zakrętach wypadają śmieci. 
  
Do punktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Nikt nie zabra ł głosu. 
  
Do punktu 9-go Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy       
                        Społecznej w Ostrzeszowie za rok 2005 
                        Grzegorz Rycerski – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
                        przedstawi ł sprawozdanie z działalności Ośrodka za rok 2005. 
                        Sprawozdanie by ło przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej. 
                        Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokółu. 
  
Do punktu 10-go Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta  
                           i Gminy Ostrzeszów  za 2005 rok 
                           Stanis ław Wabnic – Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił powyższe  
                           sprawozdanie. 
                           Sprawozdanie było przedmiotem obrad stałych Komisji Rady Miejskiej 
                           i zosta ło przez Komisje zaopiniowane pozytywnie pod obrady sesji. 
                           Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Przestrze- 
                           gania Prawa poinformowa ł, że Komisja przeanalizowała wykonanie budżetu.  
                           Podkreślił, że wszystkie zmiany w budżecie 2005 roku dokonywała Rada  
                           Miejska. Nie wszystkie zadania zaplanowane w załączniku nr 4 do budżetu  
                           zosta ły wykonane, ale o wszystkim Burmistrz informował Radę Miejską. 
                           Komisja przyjęła wykonanie budżetu za 2005 rok. 
                           Radny Adam Zawada – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  
                           i Rolnictwa podkreślił, że Komisja bieżąco śledziła wykonywanie inwestycji  
                           komunalnych w ciągu 2005 roku.   
                           Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu za 2005 rok. 
                           Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury,  
                           Sportu i Zdrowia stwierdzi ł, że wszystkie wnioski Komisji zostały wykonane  
                           i Komisja pozytywnie zaopiniowała realizację budżetu za 2005 rok. 
                           Radna Krystyna Sikora – Przewodnicząca Komisji Planowania i Rozwoju 
                           stwierdzi ła, że jest w opracowaniu strategii obszarów wiejskich i pomocy  
                           miasta i gminy. 
                           Wystąpiliśmy o środki na obszary wiejskie – dofinansowanie na kulturę  
                           dziedzictwa narodowego. 

 



                           Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta i gminy  
                           za 2005 rok.  
                           Przewodniczący Rady Miejskiej podkreślił, że nie mieliśmy szczęścia  
                           pozyskania środków z zewnątrz mimo iż składaliśmy wnioski.                         
                           Sprawozdanie stanowi za łącznik do protokółu. 
 
Do punktu 11-go Przedstawienie uchwały Nr 4/2006 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
                           w sprawie absolutorium 
                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił  
                           uchwa łę Nr 4/2006 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia  
                           3 kwietnia 2006 roku w sprawie absolutorium. 
                           Uchwa ła stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 12-go Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do: 

                     - sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta i Gminy  
                             Ostrzeszów za 2005 rok 
                             Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił uchwałę SO Nr 42/4-SP/KA/2006  
                             Sk ładu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia  
                             14 kwietnia 2006 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym w dniu  
                             20 marca 2006 roku sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy  
                             Ostrzeszów za rok 2005.  
                             Uchwa ła stanowi załącznik do protokołu. 
 

                     - uchwały Komisji Rewizyjnej 
                             Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  
                             uchwałę nr 45/4-ABS/Ka/2006Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej  
                             w Poznaniu z dnia 20 kwietnia 2006 roku w sprawie wyrażenia opinii  
                             o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Ostrzeszów o udzielenie  
                             absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy za 2005 rok. 
                             Uchwa ła stanowi załącznik do protokołu. 
 
                          W związku z pozytywnymi opinia w sprawie wykonania budżetu Miasta  
                           i Gminy Ostrzeszów za 2005 rok i propozycji udzielenia absolutorium  
                           Burmistrzowi Miasta i Gminy – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  
                           projekt uchwa ły w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta                            
                           i Gminy. 
 
                           Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                           Uchwa ła Nr XXXIV/284/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
                         
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz podziękował za udzielone absolutorium 
                           Radzie Miejskiej oraz wszystkim, którzy przyczynili się do realizacji budżetu  
                           Miasta i Gminy Ostrzeszów za 2005 rok.  
 
                           Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił  
                           30 minutową  przerwę (godz.1225 – 1255) w obradach sesji. 
 
                            Na obrady sesji na powrócili radni: Adam Bociąga, Henryk Kajser, 
                            Antoni Obsadny i Arkadiusz Suchanecki.  
 
Do punktu 13-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
                           a) regulaminu określającego zasady wynagradzania nauczycieli  
                               zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych  
                               przez Gminę Ostrzeszów na rok 2006 (nr 248/2006) 
                               Marian Grzegorek – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych 

 



                               przedstawi ł projekt uchwały. 
                               Projekt uchwa ły został pozytywnie zaopiniowany przez stałe Komisje Rady  
                               Miejskiej pod obrady sesji.  
                               Rada Miejska jednog łośnie (15 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                               Uchwa ła Nr XXXIV/285/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Na obrady sesji powróci ł radny Adam Bociąga 
 

b) przystąpienia gminy Ostrzeszów do Stowarzyszenia „Ostrzeszowska  
     Lokalna Grupa Działania” (nr 250/2006) 

                                Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
                                Rada Miejska jednog łośnie (16 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                Uchwała Nr XXXIV/286/2006 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 14-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
 
                           Obrady sesji opuścił radny Aleksander Józefiak.    
 
Do p-ktu 15-go Sprawy różne i informacje 
                           Stanis ław Wabnic poinformował, że zgodnie z ustawą Prawo zamówień  
                           publicznych musi powo łać Sąd Konkursowy do wyłonienia wykonawcy  
                           projektu na krytą pływalnię i prosi o podanie dwóch kandydatów z radnych. 
                           Radni Edward Skrzypek i Grzegorz Więcek wyrazili zgodę na prace  
                           w Sądzie Konkursowym. 
                           Rada Miejska jednog łośnie (15 głosów „za”) delegowała radnych Edwarda  
                           Skrzypka i Grzegorza Więcka do pracy w Sądzie Konkursowym.  
 
                           Obrady sesji opuścił radny Adam Bociąga.    
 
                           Radny Jan Góra zapytuje czy nie można by przyśpieszyć otrzymania  
                           obiecanych  dotacji z zewnątrz. 
                           Stanis ław Wabnic i Józef Czwordon zgodnie potwierdzili, że nie ma żadnych  
                           możliwości przyśpieszenia otrzymania dotacji zewnątrz – należy cierpliwie  
                           czekać. 
 
                           Radny Edward Skrzypek poinformowa ł: 

                     - upływa termin składania oświadczeń majątkowych za 2005 rok, 
                     - kolejne sesje Rad Miejskiej odbędą się: 25 maja, 29 czerwca – robocze, 
                       10 czerwca – uroczysta, na której zostaną wręczone medale za zasługi dla  
                       Miasta i Gminy Ostrzeszów. W tym czasie obchodzone będzie 45-lecie  
                       Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Ostrzeszowskiej oraz gościć będzie  
                        przedstawicieli z zaprzyjaźnionej gminy Stuhr. 

 
Do punktu 16-go Zakończenie 
     Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XXXIV 
                           sesji Rady Miejskiej. 
 
                           Rada podjęła 3 uchwały. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 135o. 
 

                   Sekretarz    
obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej 
 
               Krystyna Sikora 

 


